
Grödby vägförening www.grodbyvagforening.se

Protokoll styrelsemöte nr 6, 2018
Datum: Onsdagen 21 Nov. 2018
Tid 19,00
Plats Björkhagavägen 10 hos Iren Kämpfer

Närvarande:
Tomas Jakobsson
Carina Rosenberg
Iren Kämpfer
Kjell Klevinge (Suppleant)
Curt Juhlin  (Frånvarande)
Agneta Dehlin

1. Mötets Öppnande
Mötet öppnades av Agneta

 2.  Val av ordförande och sekreterare för mötet
          Ordförande för mötet valdes Agneta och som sekreterare valdes Kjell.

 3. Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
           Som justerare valdes Agneta och Kjell.

 4. Godkännande av dagordning
           Dagordningen godkändes.

 5. Genomgång av föregående protokoll.

 6. Rapporter inkomna synpunkter.
-Önskemål att någon tar hand om Föreningens röjsåg. Kjell kontaktar Britt.

 
 7. Genomgång av inkomna offerter ang. Fagerlundsvägen och Anderslundsvägen.

Två offerter har inkommit från Skanska och Svevia, vi väntar på Peab. 
Iren kontaktar Peab och försöker få en offert även från dem.

 8. Ersättning för markavtal/fiber, Är under utredning och dom återkommer ang. 
slutbesiktning och ersättning.

 9. Ekonomi.
Ekonomin är  fortsatt god. 

10. Den olovliga utfyllnaden på Fagerlundsvägen är åtgärdad, återstår ett godkännande  
från Bygglovsavd. på Kommunen. 
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11. Övriga frågor.
Fastighetsägaren på Trollstavägen 1 har inkommit med önskemål om att bredda 
infarten till fastigheten enligt skiss på kartunderlag. Tomas tar hand om ärendet.

Snöröjning är avtalat med T-Ö Entreprenad för vintern 2018 - 2019.
      

12. Iren återkommer med datum för nästa möte.

13. Mötet avslutat.

vid protokollet
Kjell Klevinge

Ordförande Agneta Dehlin

………………………………..
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